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پرونده اول

"حرکتی بی سابقه، با هوشی که همه را غافلگیر کرد"

مصاحبه با سرکار خانم فاطمه هادلوند(رئیس هیئت مدیره شرکت الیاف ترمه اسپادانا)

با بزرگواری صحبت کرده ایم که علاوه بر مدیریت یک شرکت تولیدی، نماینده اتاق بازرگانی در هيئت های حل اختلاف اداره دارایی استان اصفهان و مدرس دانشگاه نیز هست و

با اخلاق نیکو و سیرت پر مهرش فضای مصاحبه را دلنشین تر کرد.

اگر روند مصاحبه ها را دیده باشید متوجه هستید که سوال اول ما در خصوص مشکلات ارزی برای تولید کننده و چگونگی رفع موانع بود که ایشان در پاسخ گفت:

یکی از مشکلات بزرگ ما بحث رفع تعهدات ارزی با بانک صادرات و برطرف کردن مشکل جاذب الرطوبه برای کالاهای وارداتی ما بود. از آن جا که میزان رطوبتی که کالاهای ما

جذب می کرد بیش از حد استاندارد یعنی یک درصد بود ما ضرر زیادی را متحمل می شدیم وعلی رغم مکالماتی که با بانک مرکزی داشتیم به نتیجه نمی رسیدیم تا این که اتاق

بازرگانی نشستی را با حضور جناب آقای همتی برگزار کرد و کورسوی امیدی در دل ما زنده شد به خصوص با جلسه ای که قبل از روز نشست با جناب مهندس گلشیرازی داشتیم ما

شاهد اتفاقات جدیدی بودیم و هر فعال اقتصادی با زمانی مشخص قادر به صحبت در خصوص رفع مشکلاتش بود. باید بگویم بعد از نشست های مختلف احساس کردم معجزه

ای در حال وقوع است و بعد از صحبت هایی که از طريق کمیسیون تجارت اتاق داشتیم از اتاق با من تماس گرفتند و گفتند که دستوری صادر شد و قرار است به صورت سیستمی

این مشکل حل شود.

-پس این نشست ها فقط جنبه ی مطبوعاتی و خبری نداشت؟

-ابدآ... اول کار همین طور فکر می کردم ولی بعد از زمان کوتاهی فهمیدم واقعآ همکاران اتاق دلسوز ما هستند. آقای گلشیرازی هم با هوش بالا جلسات را به خوبی مدیریت می

کردند و همین ها خودش انگیزه را در ما زنده کرد.

فاطمه هادلوند که دکترای حسابداری نیز دارد در خصوص خدمات میز گفت:از زحمات دکتر ابراهیمی بی نهایت متشکرم. چرا که بعد از تشکیل این میز رابطه ی اتاق و همین طور

فعال اقتصادی با بانک مرکزی بهتر و شناسنامه دار شد. بعد از آن جلوی اطاله های مختلف و اتلاف زمان گرفته شد و شآن فعال اقتصادی رعایت شد. من به همه ی فعالان و تازه

کاران این عرصه توصیه می کنم که از ظرفیت های اتاق استفاده کنند و مطمئن باشند که شعار شاخص بودن اتاق که در دوره ی نهم گفته شد به معنای واقعی کلمه رو به وقوع و

تحقق است.

از او در پایان از تشکیل انجمن صادرکنندگان اصفهان پرسیدیم که گفت:خودم عضوی از انجمن هستم و انتظار می رود که این انجمن به بنگاه های کوچک و متوسط کمک بیش

تری کند. دلیل اصلی حذف شدن بنگاه ها از گردونه ی صادرات قوانین و مشکلات پیچیده ای است که در راه کسب و کارشان قرار دارد با تشکیل جلسات موثر می توان در جهت

رفع آن تلاش کرد. ضمن این که در پایان باید یادآور شوم که پنجاه و پنج درصد از صادرات غیر نفتی ایران به کشورهای همسایه انجام می شود و در این راستا توجه به شهرهای

مرزی باید بیش از پیش باشد..

او به عنوان حسن ختام صحبتش از جناب آقای مهندس گلشیرازی تشکر کرد و گفت:از دوره ی نهم به بعد و با حضور و رفت و آمد سران مختلف به اتاق بازرگانی ما شاهد بهترین

و بی سابقه ترین دوره های درخشان اتاق بوده ایم که امیدواریم روز به روز اوضاع بهتری برای همکاران رقم بخورد.
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